
Referat FAU møte 05.12.2023 

Referent: Anita 

Tilstede var representanter fra: 4B, 6B, 2Rød, 1Rød, 2Blå, 6C, 3Gul, 1Grønn, 3Blå, 6A, 1Blå, 1Gul, 5C, 

2Gul, 3Grønn, 7A, 4C og 7B. 

 

1. Rektors halvtime: 

• Budsjettet for 2024 skal besluttes av skolens driftsstyre i slutten av januar.  

• Rektor orienterte om ulike tiltak som gjøres ift. å bedre skolens økonomi, hvor bl.a. 

Utdanningsetaten bistår. Det jobbes med kartlegging med fokus på å ivareta krav til 

likeverdig opplæring for alle. 

• Skolen får kr 51.000,- pr elev for elever som har startet før 1.10. For elever som starter 

på skolen etter dette, og som ikke har spesielle behov, mottar skolen ingen midler. 

• Utleie av skolen ifm. Norway Cup ga noen ekstra inntekter.  

• Ifm. kommende leseprosjekter, vil rektor sende ut skolemelding med informasjon om hva 

slags bøker skolen har behov for. 

• Det ble levert inn en del klær under Bokbyttekvelden. Dersom flere ønsker å gi bort 

varme klær, kan poser merkes og gis til kontoret. 

 

 

2. Hvordan benytte tildelte midler til mobbeforebyggende tiltak: 

• Det ble diskutert ulike forslag til hvordan de kr 20.000,- FAU har mottatt best kan 

benyttes. FAU leder tar kontakt med Politiet for å undersøke om de kan bidra med 

informasjon tilknyttet bruken av SOME. 

 

 

3. Eventuelt: 

• Hvor skal elevene som går ut av Tonsenhagen gå på ungdomsskole når Vollebekk er full? 

Dette ønskes tatt opp med rektor. 

• Det er kommet inn en kvittering som er refundert etter Bokbyttekvelden. Dersom andre 

har lagt ut noe, må de ta kontakt med kasserer. 

 

 


